
Oświadczenie złożone 

przez senatora Wojciecha Koniecznego 

na 36. posiedzeniu Senatu 

w dniu 4 lutego 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra zdrowia Adama Niedzielskiego 

Szanowny Panie Ministrze!  

W związku z brakiem odpowiedzi na pytanie zawarte w moim oświadczeniu z dnia 16 grudnia 2021 r. 

uprzejmie proszę o odpowiedź na następujące pytania. 

1. Skoro Ministerstwo Zdrowia zakłada utworzenie 15 tysięcy łóżek opieki długoterminowej, to jaka jest 

zakładana liczba łóżek będących dzisiaj w dyspozycji innych oddziałów, które to łóżka mogą zostać zlikwi-

dowane celem tego przekształcenia? 

2. Co planuje zrobić Ministerstwo Zdrowia, jeżeli okaże się, że do udziału w konkursie na przekształcenie 

oddziałów nie przystąpi nikt w danym województwie lub ewentualnie przystąpi znacznie mniejsza liczba 

podmiotów, niż zakładano? 

3. Kto będzie opiniował decyzje dyrektorów szpitali o przystąpieniu do przekształcania oddziałów szpital-

nych w oddziały opieki długoterminowej? Czy będą to podmioty tworzące? Czy będą to konsultanci woje-

wódzcy w danych dziedzinach medycyny? 

4. Których oddziałów szpitalnych (zajmujących się jakimi dziedzinami medycyny) jest według Minister-

stwa Zdrowia za dużo, dzięki czemu mogą być przekształcane, a które powinny być szczególnie chronione 

przed przekształceniem w oddziały opieki długoterminowej? Uprzejmie proszę o odpowiedź.  

Wojciech Konieczny 
 


